
 

 

 

 

Steenwijk, 09-11-2023 

Betreft: Schriftelijke vragen conform artikel 37 van het reglement van orde 

Inzake:  Icebear Steenwijk n.a.v. vergunningaanvraag 

 

Geacht college, 

Icebear had voor 18 oktober een vergunning aan moeten vragen en wij begrepen vanuit 

verschillende bronnen dat zij inderdaad een vergunning hebben aangevraagd. 

Echter zien wij hierover geen publicatie of bericht vanuit onze gemeente, dit terwijl het college keer 

op keer beloofd beter te communiceren. 

Daarom heeft de fractie Veur Elkaar de volgende vraag: 

Wat is de reden dat de vergunningsaanvraag niet is gepubliceerd? 

 

 

Fractie Veur Elkaar 

Aletta Makken 

 

 


